

RFP #1000190191
Questions and Answers #2

Q3. In clarification of the RFP – Radon Continuing Medical Education Course, it would seem there are three distinct jobs in the proposal, hosting of the content, accreditation of the course, and planning and execution of the marketing plan. Are you in expectation that some bidders might apply for only one of the stated jobs such as the hosting of the content, or are you expecting a single provider to cover or contract out all areas of need?

A2. The expectation is that the bidders will meet the mandatory requirements and will be able to provide all of the tasks, activities and deliverables outlined in the Statement of Work.

Q3. Pour la clarification au sujet du cours de formation médicale continue sur le radon, il semblerait qu'il y a trois exigences distinctes dans la proposition, la tenue des programmes et des cours, maintenir l'accréditation du cours, et le fait de planifier et l'exécution du plan du marketing. Sont vous dans l'attente que les soumissionnaires pourraient offrir seulement une des exigences indiquées, comme la tenue des programmes et des cours, ou vous attendez-vous à ce qu'un soumissionnaire simple livre toutes les exigences ?

R3: On s'attend à ce que les soumissionnaires répondent aux exigences obligatoires et pourront fournir toutes les tâches, activités et livrables dans l'énoncé des travaux.